

通告 Notice

致:杏花邨各住戶

通告編號(Circular No.): HFR/2021/0388

預防 2019 冠狀病毒傳染病 杏花邨第 13 宗(衛生署確診編號:10788)確診個案事宜

本處於 2021 年 2 月 15 日上午約 10 時經衛生防護中心通知，於 2021 年 2 月 14 日接載 3 名 26 座同一單位住戶接受隔離，其中一名住戶被確診患上 2019 冠狀病毒傳染病。據知同一單位住戶已被送往檢疫中心接受隔離。

本處對是次確診個案十分重視，於 2020 年 2 月 14 日起已立即啟動緊急應變程序，安排清潔承辦商每天以 1:49 的稀釋漂白水及消毒清潔劑為該座升降機，大堂及各樓層進行清潔及消毒，務求於短時間內減低病毒傳播機會。

管理處會密切留意政府有關部門的資訊，包括強制檢測大廈名單及有關新型冠狀病毒個案，並會作相關的預防措施及進一步加強屋苑的清潔消毒工作。

如有任何查詢，請於辦公時間內致電 2896 4333 與我們聯絡。

杏花邨管理處
2021 年 2 月 15 日

To: All Residents of Heng Fa Chuen

Prevention of COVID-19 Infection The 13th (CHP Case No. 10788) Confirmed Case at Heng Fa Chuen

Please be informed we noticed from The Centre for Health Protection (CHP) of the Department of Health at 10:00 on 15 February 2021, 3 residents from the same unit of Block 26 were admitted to the quarantine centre on 14 February 2021. One of them was confirmed being suffered from COVID-19. Her 2 family members were also admitted to quarantine centre yesterday.

We are very concerned about the incident. Immediately an emergency response operation of cleaning and disinfecting conducted and we have arranged the Cleaning Contractor to use 1:49 diluted bleach and sterilizing detergent to clean up the public areas including lifts, lobbies and typical floors **daily** starting from 14 February 2021 to reduce the risk of virus transmission.

Disinfection cleaning work for Block 26 common area will be conducted accordingly. We will be vigilant to the announcement of government especially for the compulsory testing notice.

Should you have any queries, please feel free to contact us at 2896 4333 during office hours.

Heng Fa Chuen Management Office
15 February 2021

通告除下日期 Notice Post Until Further Notice : 28.2.2021

